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Studierådsmötesprotokoll 2015–01–28

Närvaro: Carolina Sartorius Studierådsordförande
Rasha El-Manzalawy Studierådssekreterare
Filippa de Laval Funktionär i studierådet
Carl Nilsson Nyman Skyddsombud, Världsmästare, Kurskommisarie
Niklas Karlsson Funktionär i studierådet
Daniel Lundell Kurskommisarie
Filip Gummesson Funktionär i studierådet
Per Ahlbom Jämlikhetsombud
Peter Seimar Funktionär i studierådet
Måns Ansgariusson Funktionär i studierådet
Ludde Eriksson Funktionär i studierådet
Amelia Andersson Världsmästare

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:13.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll fanns att godkänna.

§6 Information från
Externa
Representanter

Carl Nilsson Nyman informerade om skyddsombud. Carolina
Sartorius informerade även om ett nytt stipendium, Lufos, som
kommer tilldelas till studenter som bidrar till opensource. No-
mineringen har öppnat. Personer i Öresundsregionen och som
helst har gått på LTH kan nomineras och CS behöver hjälp att
hitta duktiga studenter.

§7 Meddelanden Filippa de Laval berättade om att det är CEQ utbildning ikväll.
Mat serveras från och med klockan 17. Utbildningen kommer
att vara på Hollywood i Kårhuset. Det kommer även hållas Pub
efteråt. Det är även Geekend i helgen.

§8 Valärenden och
nomineringar

Inga valärenden och nomineringar.

§9 UUU Filippa de Laval informerade om att det är dags för Utbildnings-
utskottets Utbildning för Utbildningsbevakare (UUU) den 24 feb-
ruari. Det kommer informeras om vad utbildningsutskottet hål-
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ler på med. Man kommer även få träffa andra människor från
olika sektioner. Mat kommer serveras och anmälan borde kom-
ma ut idag.

§10 Instutionsstyrelsemö-
te för
CS

Filippa de Laval berättade att strukturen för mötena har ändrats
och att suppleanter numera inte är garantera närvarorätt.

CS har mindre pengar nu och troligtvis går det ut på att kurser-
na har färre övningstimmar istället. Det har diskuterats om att
använda olika forum istället. Forum finns idag men används in-
te. Poängen med forum är att studenter kan ställa frågor för att
ersätta övningstimmarna. Det kan vara doktorander som går in
och ser på svaren på frågor och kan även markera om det är bra
eller dåliga svar.

Daniel Lundell tyckte att forum är bra men problemet är att en-
dast få studenter kommer använda dem. Man måste få studen-
terna att gå in och titta. Daniel föreslog att dra ner på föreläs-
ningarna istället och öka labbtillfällen då föreläsningar inte ger
så mycket. Niklas Karlsson instämmer med Daniel.

Filippa de Laval tyckte inte att det alltid fungerar bra med forum
men att man borde informera studenter om att det finns forum
och att man borde lägga ut kursinformation på samma ställe.

Filip Gummesson undrade om alla kommer använda samma fo-
rum och poängterade vikten av att allt finns på samma ställe.

Peter Seimars erfarenhet av forum för till exempel kursen Da-
torgrafik var att det fungerade bra när studenterna visste att det
fanns.

Carl Nilsson Nyman undrade om moodle är detsamma som man
till exempel har i endimensionell analys där lärarna kan lägga
upp uppgifter i moodle som studenterna kan lösa och rättas au-
tomatiskt.

Filippa berättade även att Per Holm ska gå i pension. Man har
inte råd att anställa någon annan. Daniel tyckte att det borde
finnas en plan för alla som inte klarar grundkursen i program-
mering. Kursen borde vara så bra som möjligt så att studenterna
inte stöter på problem senare i utbildningen. Måns Ansgariusson
instämde om att det är viktigt med en duktig föreläsare och öv-
ningsledare. Måns föreslog att studierådet styr upp små events.
Carolina Sartorius tycker att förslaget är bra men att sektionen
inte ska lita på att vi studenter löser problemet på egen hand och
att det finns många på CS som är duktiga.

Måns poängterade att ungefär 50-75 procent av studenterna var
på övningarna. Ludde Eriksson tyckte att övningstiderna var då-
liga.
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Filippa tog upp att vi inte har så mycket forskningsanknytning
till utbildningen. Lösningar på detta hade kunnat vara att man
i de olika kurserna har någon från instutionen som kan berätta
vad de forskar inom på en föreläsning. Det är viktigt med forsk-
ningsanknytning till masterstudenter men det kostar även peng-
ar, som inte finns. Daniel håller med om att det är en bra idé
att ha en föreläsare som kommer till en föreläsning och att man
även kan ha övningsuppgifter eller någon labbuppgift som har
anknytning till forskning. Det tar mindre tid och vävs in i kur-
serna istället. Per tycker inte att kurserna på CS har någon forsk-
ningsmetodik jämfört med andra utbildningar.

§11 Avslutade kurser Påminnelser till CEQ-enkäterna har skickats ut.

Daniel Lundell tyckte att de olika momenten är frånkopplade i
realtidssystem och att kursen behöver sys ihop.

Carolina Sartorius påminde även om att fylla i CEQ-enkäterna.

§12 Pågående kurser Carolina meddelade även att nästan alla kurserna har kursom-
bud och har även skickat ut mejl till alla kursansvariga om att de
ska gå igenom förra årets CEQ på en föreläsning.

Per undrade om vem det är som utvärderar kursen algebraiska
strukturer och får informationen att endast LTH har CEQ. Om
kursen inte läses på LTH så är det inte utvärdering genom CEQ
som sker.

Niklas berättade att föreläsaren i datasäkerhet, Martin Hell, är
mycket duktig.

Måns tyckte att föreläsaren i interaktionsdesign är väldigt osäker
inför klassen. Detta leder till att studenterna också blir osäkra.

Carolina meddelade att linjär och kombinatorisk optimering är
en rolig kurs. Kursen ingår i programvaruspecialiseringen och
går igenom constraintprogrammering utifrån ett matematiskt per-
spektiv.

§13 Övrigt Niklas tyckte att fysikkursen känns väldigt avlägsen från utbild-
ningen. Carolina sa att det kommer mer fiber som är mer relevant
senare. De som börjar nästa år kommer inte läsa termodynami-
ken.

Per tyckte att man ska sätta press på CS angående labbrapporter
och att det borde sättas en standard på hur man väljer att granska
rapporter. Vissa studenter får mycket konstruktiv kritik medans
andra får ingenting alls.

Amelia berättade att hon hade en lärare som handledare i OMD
som var hård med rättningen och fick skicka kompletteringar fle-
ra gånger när en annan grupp inte behövde göra det.
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Ludde tyckte även att det var dåligt att man inte fick någon bri-
efing på redovisningarna i endimensionell analys.

§14 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
12:58.

Vid protokollet

Rasha El-Manzalawy
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande
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